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Ing. Bulla: 

Zvolávanie komisie. Na 3.6.2015 boli pôvodne zvolané 2 komisie, komisia výstavby o 14.00 

h, komisia ochrany verejného záujmu o 15.00 h. Chcel by som vedieť, prečo je to tak, zhodou 

okolnosti som členom obidvoch komisii, mal som si vybrať v ktorej komisii sa zúčastním?  

Musím podotknúť, ak dovolíte, tá druhá komisia verejného záujmu bola potom následne 

stiahnutá, nekonala sa, ale nie z dôvodu, žeby tam došlo ku kolízii ale z dôvodu, že 5 členovia 

sa vopred ospravedlnili, takže bol termín preložený na 15.6. 

Ing. Telepčák: 

Takže komisia na ochranu verejného záujmu bola zvolaná po dohode s pánom predsedom 

komisie na uvedený termín, bola zaslaná riadne pozvánka členom myslím, že týždeň dopredu. 

No o komisii tej druhej, ktorá mala začínať o 14.00 h som ja nevedel, takže z môjho pohľadu 

je to tak. Riadne bola zvolaná, len možnože chyba konzultácia vo veci zvolávania komisii na 

jednotlivé termíny. Zatiaľ z mojej strany všetko.  

PhDr. Čižmár: 

Ešte keď môžem k tomu ja, bolo bežným zvykom pán poslanec aj v predchádzajúcom období, 

keď sa korigovali termíny alebo boli kolízie termínov, čo sa stávalo, že si poslanci navzájom 

vykomunikovali tento problém buď s tajomníkom komisie alebo s príslušným vedúcim 

oddelenia a čas tej komisie sa posunul buď o hodinu skôr alebo neskôr, nie je to nič 

nezvyčajné. Takisto aj v Košiciach na zasadnutia komisie KSK sa dejú podobné veci. Včas, 

keď sa termín oznámi je tam dostatočný priestor, veď sme si to aj odsúhlasili, je tam 

dostatočný priestor na to, aby sme si vytelefonovali to, že je potrebné túto komisiu buď 

presunúť na skorší alebo neskorší termín.  

Ing. Bulla: 

Súhlasím, zamestnancov na mestskom úrade je dosť, zastupiteľstvo býva každý kvartál, rada 

mesta nebýva, komisia je jediná vec, ktorú treba skoordinovať. Budem rád, keď to bude 

fungovať.   

PhDr. Čižmár: 

Keď vám môžem do toho vstúpiť, každý kvartál nie, lebo teraz sme už na 4. zastupiteľstve 

tohto kalendárneho roku  a ak si dobre pamätám, tak v predchádzajúcom kalendárnom roku 

2014 bolo mestské zastupiteľstvo niekedy koncom mesiaca september a potom sme sa zišli až 

po vyše 3 mesiacoch. 
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